
Zápisnica  

zo zasadnutia Komisie športu, školstva, mládeže a kultúry pri Obecnom zastupiteľstve Obce Trnovec 
nad Váhom, konaného dňa 28. 2. 2024 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program:  
 

1. Otvorenie 
2. Privítanie jari – program podujatia 
3. Deň Zeme - príprava 
4. Diskusia 
5. Záver 

 
K bodu 1 
 
Zasadnutie komisie otvorila a viedla predsedníčka komisie Katarína Tusková, ktorá privítala všetkých 
prítomných členov komisie, prednostku obecného úradu, zástupcu starostu obce Ing. Gašpierika 
a predsedu komisie životného prostredia, dopravy, výstavby a poľnohospodárstva PaedDr. Subu, 
PhD. 
 
K bodu 2  
 
Predsedníčka komisie uviedla, že hlavným bodom dnešného stretnutia je podujatie, ktoré by sa malo 
konať 16. marca, bude spojené s veľkonočnými trhmi a upálením Moreny, potom odovzdala slovo M. 
Tóthovi. Uviedol, že Morenu zhotoví spolu s manželkou, nemôže sa podujatia zúčastniť, ale najneskôr 
11. marca figurínu prinesie. Tvorivé dielne pripravuje jeho manželka v spolupráci s členkami ZO JDS. 
K. Tusková pokračovala, tento rok sa nebude konať hľadanie vajíčok, plánujeme urobiť veľkonočné 
pátranie, vytvoria sa stanoviská – na dvore bývalej fary, pri zdravotnom stredisku, pri Vermeku, 
v areáli školy a posledné na nádvorí Miestneho kultúrneho strediska. I. Mesárošová oslovila členov 
komisie, aby si premysleli, aké úlohy budú mať deti, zvlášť pre menšie deti a zvlášť pre tie staršie. Aj 
Mgr. Pešková si pripravila nejaké úlohy, taktiež M. Tóth. Časť úloh by mohla byť aj formou otázok, na 
ktoré by deti odpovedali. Mgr. Pešková uviedla, že program pripraví spolu s deťmi zo základnej školy, 
potrebuje ozvučiť, toho sa ujme člen komisie M. Hajdú. Mgr. Vargová navrhla usporiadať časový 
rámec programu. Mgr. Pešková navrhla zhotoviť mapu, na ktorej budú zakreslené jednotlivé 
stanoviská, zo skúseností vie, že takéto putovania dopadnú chaoticky, staršie deti majú úlohy hotové 
za 20 minút a tým menším to trvá dlhšie, možno by bolo dobre zvoliť trasu dvoma smermi, pre 
väčších doprava a pre menších doľava, lebo keď sa zapojí veľa detí, ľudia na stanovisku to nezvládnu. 
Mohli by napr. vyfarbovať papierové vajíčka, pripevniť ich na nejakú stenu, každý dostane mapku, do 
ktorej budú zbierať pečiatky a postupne sa budú vracať na nádvorie, kde dostanú odmenu. Ing. 
Gašpierik navrhol urobiť pútač s informáciou a pripraviť otázky z textu v pútači. Mgr. Pešková navrhla 
umiestniť na prvé stanovisko minimálne 2-3 tímy, aby deti nemuseli čakať. I. Mesárošová 
pripomenula, že treba deti upozorniť, že posledný vstup je max. o 16.30 h. Okrem týchto aktivít 
a súťažných stanovísk súkromný podnikateľ p. Láng umiestni na lúku kone, na ktorých si deti môžu aj 
vyskúšať jazdu. K. Tuková navrhla, aby sa staršie deti vydali smerom do školy a menšie na faru, na 
mape sa im stanoviská vyznačia a na každom dostanú pečiatku. Mgr. Pešková navrhla, aby sa na 
prvom stanovisku pridelili deťom dlhšie úlohy, aby sa vyselektovali, Mgr. Vargová mala opačný názor, 
na prvom stanovisku by mali byť rýchlejšie a ostatné úlohy môžu trvať dlhšie. Ing. Gašpierik navrhol, 
aby začali na tom stanovisku, na ktorom chcú, ale prvé a posledné stanovisko by mal byť kultúrny 
dom. Deti by mali prísť bez bicyklov, kolobežiek a bez kolieskových korčúľ, toto je potrebné 
zapracovať aj do propozícií. I. Mesárošová sa spýtala, koľko balíčkov je potrebné zakúpiť, členovia 
komisie navrhli, aby ich bolo aspoň 250, nech sa ujdú každému. Členovia komisie sa dohodli, že 
súťaže budú pre dve vekové kategórie – predškoláci a staršie deti. 
 



Úlohy na jednotlivé stanoviská navrhli členovia takto: 
 
fara – maľovanie papierových vajíčok– pre všetky deti + výstavka vymaľovaných vajíčok, za splnenie 

dostanú jednu pečiatku 

lúka – skok vo vreci starší, plastové vajíčko na lyžičke menší, 1 pečiatka 

Vermek – rybári a poľovníci –pripravia úlohy ako spoznávanie zvierat, stôp a rýb, 1 pečiatka 

škola – tajničky, šifry, krížovky k veľkonočnej tematike – 3 pečiatky 

kultúrny dom – deti musia uhádnuť heslo, ktoré budú tvoriť pečiatky, rozdajú sa tu aj balíčky pre deti, 

ktoré absolvujú všetky stanoviská  

Pečiatky jej potrebné kúpiť v podobe písmen abecedy, heslom bude slovo Morena. I. Mesárošová 
navrhla, aby pracovníčky obecného úradu navarili fazuľovú polievku za dobrovoľný príspevok. 
Program podujatia: od 13.00 h. začnú veľkonočné trhy, od 14.00 h. vystúpenie detí, cca 14.30 bude 
spálená figurína Moreny. Tvorivé dielne si pripravia členky ZO JDS, deti si môžu vyskúšať kreatívnu 
servítkovú techniku, maľovanie vajíčok a zajačikov, alebo si vyrobiť miniatúrnu Morenu. M. Tóth 
povedal, že je to pomerne jednoduchá figurína. K. Tusková skonštatovala, že celá akcia sa uzavrie 
rozdávaním balíčkov a potom už bude len voľná zábava. Navrhla aj, aby sa členovia komisie stretli 
o týždeň, 7.3. o 15.00 h. a dohodli detaily. 
 
K bodu 3 
 
Predsedníčka pokračovala informáciou, že hoci Deň Zeme je 22. 4., obec by podujatie urobila 27. 
apríla. PaedDr. Suba, PhD. uviedol, že nie je problém uskutočniť ho tak, že škola zorganizuje akciu 
v piatok a obec vrátane organizácií v sobotu. Ing. Gašpierik konštatoval, že tiež uprednostňuje, aby sa 
konalo v sobotu, I. Mesárošová odpovedala, že aj minulý rok sa upratovalo v sobotu a prišlo dosť ľudí, 
vytvorilo sa niekoľko skupín. PaedDr. Suba, PhD. uviedol, že má predstavu, že by priviedol Slovenskú 
televíziu, ktorá by urobila reportáž, nevie, či prídu na dva dni, ale určite by oslovil aj niekoho zo školy, 
aby sa zviditeľnila spolupráca školy a obce. D. Marček doplnil, že podobne ako v minulom roku sa 
pridá aj futbalový klub, členov bude informovať na schôdzi. I. Mesárošová dohodla, že na záver sa 
urobí guláš pre všetkých, K. Tusková sa spýtala, či sa dohodnú trasy, I. Mesárošová jej odpovedala, že 
určite sa dohodnú, tak ako každý rok. PaedDr. Suba, PhD. uviedol, že rybári si upracú vo svojich 
revíroch, poľovníci z OZ Durmutz pôjdu na Szarkallás. Dodal, že by vedel priniesť stromy, ktoré by sa 
v tento deň mohli vysadiť, je len potrebné preveriť, na ktoré miesto. Na záver informoval, že aj na 
prípravu pohostenia poľovníci poskytnú mäso. 
 
K bodu 4 
 
Ako prvá požiadala o slovo I. Mesárošová, obec má možnosť pozvať na vianočný koncert do kostola 
speváčku Simu Magušinovú, pýta však 4.500 eur a možno by bolo lepšie za tú sumu zabezpečiť pre 
deti mobilné klzisko. PaedDr. Suba, PhD. súhlasil, klzisko je určite vhodnejšie, veľmi závidí Šoporni, 
kde majú športovú halu, takto budú mať deti pohyb. Ing. Gašpierik sa spýtal, či bude možnosť si aj 
zapožičať korčule, nie každý ich má. Potom I. Mesárošová informovala, že II. obecná plesová zábava 
je naplánovaná na 11. január 2025, kapela je objednaná už niekoľko rokov, sú to Petréčovci zo Selíc. 
Ing. Gašpierik konštatoval, že táto kapela nie je príliš dobrá, M. Hajdú navrhol osloviť kapelu 
Starmania alebo Sama Tomečku s kapelou Milujem Slovensko band. 
 
D. Marček sa vrátil k vianočnému koncertu, má možnosť osloviť speváčku Anku Slížovú, ktorá vyhrala 
talentovú súťaž a možno by vedel dohodnúť aj rozumnú cenu. K. Tusková odpovedala, že Mgr. 
Pešková robieva pravidelne tieto koncerty zdarma, výťažok venuje chorej Karolínke z obce, a takto 
budeme inej speváčke platiť. D. Marček sa vyjadril, že možno by bola A. Slížová ochotná vystúpiť 
zdarma, K. Tusková si spomenula na prvé vianočné trhy, keď aj snežilo a bolo to krásne, M. Hajdú 



povedal, že nie je problém, aby sa aj v zime spievalo vonku, k pódiu sa dajú dva hríby a bude tam 
teplo.  
 
Týmto príspevkom sa program zasadnutia vyčerpal. Ani jeden z prítomných nemal ďalší diskusný 
príspevok a návrhy či pripomienky, predsedajúca preto poďakovala prítomným za účasť a zasadnutie 
ukončila. 
 
Zapísala: I. Mesárošová 

 

 

                                                                                                     Katarína Tusková 
                                                                          predsedníčka komisie športu, školstva, mládeže a kultúry 


